
Medlemsmødet 27/10-2023 

 

Referat. 

Ca. 60 fremmødte 

 

Bestyrelsen blev præsenteret 

Arne Mørch:  

Vedtægter er blevet re et l. Bl.a. valgperioder er præciseret – Generalforsamling er den 16. februar 2024 

Landsfesten gik rig g godt. Næste landsfest er 14 september 2024, hvor Vejle og Århus står for at arrangerer 
– se info på hjemmesiden. 

Referat fra landsgeneralforsamlingen ligger på landsforeningens side.  

Tovholdere blev rost for deres gode og krea ve indsats. 

Der blev fortalt om de tre måder at finde arrangementer på. Det er på hjemmesidens forside, i kalenderen 
og på Facebook. Arrangementer SKAL slås op på hjemmesiden. Bente og Peter hjælper gerne tovholderne 
med de e.  

Der er godt gang i alle grupper, Spis ude er hver anden måned, og er med god lslutning,  

 

Susanne Knudsen: 

Facebook fungerer godt. Der har været en tendens l at nogle fører en hård tone, de e er påtalt, og der 
holdes nu en god tone. 

Går der noget galt, når man køber bille er i Place2book, så luk alle browsere og start forfra. Det fungerer 
bedre på pc og lignende. Er du i tvivl om din lmelding er gået igennem, så tjek e er et par dage, om evt. 
billetpris er trukket på din konto. Det er vig gt, at der bliver meldt a ud. 

Peter supplerede med, at har man betalt for et arrangement og det bliver aflyst, får man sine penge retur, 
dog ikke gebyr for betalingen.  

 

Fredagscafe ski er nu l Ryans, og 1. salen er booket den 3. november. Mar n er der desværre der ikke 
mere, så der forhandles med Bargroup. Vi har desværre ikke fået plads i resten november og december, da 
de har taget mange julefrokoster ind. Der var lslutning l at vi mødes på Storms. Susanne booker resten af 
året.  Fra januar l og med april 2024 mødes vi på Ryans igen. Der blev foreslået Anarkist, og det er et godt 
alterna v, men de tager ikke imod vores Live Culture Club kort, hvor vi får 10% rabat mange steder i byen. 

Umiddelbart e er mødet fik vi booket alle fredage fra 10/11-22/12 2023 på Storm’s Pakhus. Så er vi ikke 
hjemløse om fredagen. 



Lisbeth Petersen spurgte ind l hvordan man får medlemskort l Live Culture Club. Man skal bruge en kopi 
af billedet fra den mail man modtager.  Gem billedet i din billedmappe på telefonen. 

En anke fra Ryans: De unge tjenere på 1. salen har følt sig forure et pga. at der er blevet talt dårligt l dem. 
Det hører ingen steder hjemme, og det må vi gøre bedre. 

Der bliver sladret og mudderkastet en del i fredagscafeen. Det skal stoppe, og den gode tone skal findes 
frem. Hvis der er noget man er u lfreds med, kan man skriver l bestyrelsen. 

 

Alice Jensen: 

Vi er 228 medlemmer, gennemsnitsalder 62,2, 137 kvinder og 91 mænd.  

Der er en besparelse på 60 kr., hvis man betaler kon ngent en gang om året, i stedet for hvert halvår.  

Bestyrelsen har beslu et, at der er 14 dages frist l at betale, og hvis den overskrides, kan man ikke være på 
Facebookgruppen mere, og man kan ikke deltage i arrangementer.  

Der opfordres l at man sørger for at betale l den, eller straks man får en påmindelse. Det er en stor 
opgave for Alice at rykke for betalinger. 

Når man har betalt, får man en mail, hvor der er vedhæ et et nyt medlemskort. 

 

Steen: 

Han har lagt ølsmagningen ind i sin kalender en gang om året 

 

Alice havde en hilsen fra Me e Mule, som har Biocirklen med 4 medlemmer. Hun vil gerne have flere 
tovholdere i gruppe, så man kan deles om opgaven. 

Jane Andersen, som er tovholder på De gyldne dråber, spurgte ind l hvad der kunne være lslutning l at 
smage på. Hun havde desværre må e aflyse romsmagningen i august, da der ikke var nok lslutning.   

Steen Johansen kommenterede, at august er en travl måned. 

Susanne Jakobsgaard foreslog at det kunne være alkoholfri drikke. 

Inge-Lise Sørensen foreslog at det kunne være i forbindelse med en weekendtur. 

Peter Pavia fortalte om en dligere tur på en vingård, hvor der blev vist rundt og smagt på forskellige vine. 

Morten Bladt mente at et minimumsantal på 20 måske er lidt for mange. Ved disse arrangementer skal man 
betale for en hel flaske, når den åbnes, og der skal ca. 20 personer l, for at en flaske bliver drukket.  

Tommy Holm har fået en forespørgsel om det var en ide at lave en gruppe med Padel-tennis. Dem der er 
interesseret, kan henvende sig l bestyrelsen. 

Morten Bladt reklamerede for skiferien, som er slået op på forsiden af hjemmesiden. Det er i uge 9, og 
turen går l Østrig. Der er p.t. 8 lmeldte, og der er plads l et par stykker mere. Er man interesseret i at 



deltage, skal man kontakte Per Mazur, se hjemmesiden Der er ikke lskud l de e arrangement fra 
foreningen. 

Bente Jensen bakkede op om, at der holdes en god tone på Facebook. Hun foreslog at man brugte Facebook 
 l at spørge ind l medlemmernes interesse for forskellige arrangementer. 

Jane Andersen fortalte om J-Dag, som foregår på Anarkist. Man følges fra fredagscafe eller man mødes på 
Anarkist.  Der er stadig pladser. Julefrokosten er også slået op med lmelding. Husk at der er lmelding 14 
dage før.  

Susanne Jakobsgaard fortalte at De kulørte kulturelle har et julearrangement i Bolbro Brugerhus den 7. 
december. Man skal lmelde sig senest den 3/12. Natuglerne kommer og spiller, og der kan bes lles gløgg 
og æbleskiver. Der medtages gave l en pakkeleg. Der står en forkert dato på hjemmesiden. Bente Jensen 
får re et datoen. Susanne spørger også om der er interesse for besøg på Aros, Clay osv. Der var mange 
håndsoprækninger med opbakning l at lave sådanne arrangementer.  

Tak for god ro og orden.  

 

Referent  

Je e Bang Hedelund  

 

 

 

 

 

 


